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Mieszkańcy Mistrzejowic mają 
okazję współdecydować o przy-
szłości Fortu 48a! W budżecie 
Gminy Miejskiej Kraków, dzię-
ki poprawce zgłoszonej przez 
Radnego Miasta Krakowa Mar-
ka Hohenauera, zabezpieczono 
środki na projekt adaptacji tego 
historycznego obiektu. Zanim 
rozpoczną się prace projektowe, 
konieczne jest przeprowadzenie 
konsultacji społecznych, aby do-
stosować przyszłe funkcje fortu 
do potrzeb mieszkańców.

W okresie od 17 marca do 11 kwiet-
nia 2025 r., Zarząd Budynków Ko-
munalnych oraz Wydział Dialogu, 
Konsultacji i Kontaktu Obywa-

telskiego będą zbierać pomysły 
mieszkańców dotyczące zagospo-
darowania fortu i jego otoczenia.
Jak można wziąć udział?
- Ankiety – online na www.obywa-
telski.krakow.pl oraz w wersji pa-
pierowej w siedzibie Rady Dzielni-
cy XV (ul. Miśnieńska 58).
-  Spacer badawczy – 22 marca 
(sobota), godz. 15:00, os. Piastów 
56E.
- Spotkania konsultacyjne w Szko-
le Podstawowej nr 89 (os. Piastów 
34A):
- 27 marca (czwartek), godz. 17:00-
19:00 – założenia ogólne (dorośli),
- 10 kwietnia (czwartek), godz. 
17:00-19:00 – przyszłe funkcje 
(dorośli i dzieci).

Podczas wcześniejszego spotka-
nia online, w którym uczestniczyli 
Radni Dzielnicy XV Mistrzejowi-
ce  Konrad Maciejowski i Tomasz 
Szmyd oraz Radny Miasta Krako-
wa Marek Hohenauer, omówiono 
możliwości zagospodarowania 
fortu. Tomasz Szmyd przedstawił 
wstępną koncepcję obejmującą 
m.in. kawiarnię, harcówkę, izbę 
pamięci oraz muzeum, a także 
zaangażowanie fundacji wspiera-
jących osoby z niepełnosprawno-
ściami.
To idealna okazja, by mieć realny 
wpływ na rozwój naszej dzielnicy 
– zapraszamy do udziału w kon-
sultacjach.
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RADA I ZARZĄD DZIELNICY MISTRZEJOWICE:
Przewodniczący: Konrad Maciejowski, z-a przewodniczącego: Krzysztof Bąk, członkowie zarządu: Grzegorz Guśtak, Grzegorz Gil, Anna Trzoniec. Biuro Rady Dzielnicy: ul. Miśnieńska 58, tel. 12 648-96-18. Przyjmowanie mieszkańców: poniedziałek, wtorek, 
czwartek i piątek w g. 11.00-15.30 oraz środa od 12.00 do 16.00. Dyżury członków Zarządu: Przewodniczący - druga środa miesiąca w g. 16.00-17.00, z-a przewodniczącego: trzecia środa miesiąca  w g. 15.00-16.00, Anna Trzoniec - pierwszy wtorek miesiąca w g. 
14.30-15.30. Strona internetowa: www.dzielnica15.krakow.pl, e-mail: rada@dzielnica15.krakow.pl.
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SPOTKANIE Z MIESZKAŃCAMI W SPRAWIE PRZYSTANKU „POPIELIDÓW’’ NA OS. PIASTÓW.
W dniu 14 marca 2023 roku 
o godzinie 17:00 w sali gim-
nastycznej Publicznego Sa-
lezjańskiego Liceum Ogól-
nokształcącego w Krakowie 
odbyło się spotkanie z miesz-
kańcami, które dotyczyło 
kwestii przeniesienia przy-
stanku „Popielidów”. Wyda-
rzenie to zgromadziło grono 
zainteresowanych, którzy 
przyszli z pytaniami oraz 
obawami związanymi z pla-
nowanymi zmianami.
Spotkanie prowadził Grzegorz 
Gil, członek zarządu Dzielnicy 
XV Mistrzejowice, który przy-
witał obecnych i przedstawił 
porządek spotkania. Wśród 
uczestników byli również 
Krzysztof Bąk, zastępca prze-
wodniczącego oraz Grzegorz 
Guśtak, członek zarządu.
Wnioskodawcą w sprawie był 
dyrektor Publicznego Sale-
zjańskiego Liceum Ogólno-
kształcącego w Krakowie, 
który również zabrał głos, 
podkreślając potrzebę zapew-
nienia bezpieczeństwa w tam-
tym rejonie.
W trakcie spotkania obec-
ni przedstawiciele Zarządu 
Transportu Publicznego oraz 
Wydziału Gospodarki Komu-
nalnej i Infrastruktury przed-
stawili różne aspekty związane 
z przeniesieniem przystanku 
oraz jego funkcjonowaniem. 
Dyskusja była merytoryczna 
i intensywna, a mieszkańcy 
mieli okazję wysłuchać argu-
mentów zarówno zwolenni-
ków, jak i przeciwników pro-
ponowanej inicjatywy.

Zgromadzeni mieli okazję 
również wysłuchać opinii Dy-
rekcji oraz Rady Rodziców 
Szkoły Podstawowej nr 89, 
która była przeciwna plano-
wanym modyfikacjom.
Po wysłuchaniu wszystkich 
głosów i przeprowadzeniu 
szczegółowej analizy sytuacji 
mieszkańcy w większości zde-
cydowali się na pozostawie-
nie przystanku „Popielidów” 
dotychczasowej lokalizacji. 
Przedstawiciele Rady i Zarzą-
du Dzielnicy XV, z uwagi na 
zgłoszone obawy dotyczące 
bezpieczeństwa w tamtym 
rejonie, zapewnili o podjęciu 
działań. W planach jest zwięk-
szenie patroli straży miejskiej, 
co ma na celu zapewnienie 
poczucia bezpieczeństwa i 
komfortu korzystających z ko-
munikacji publicznej, jak i pry-
watnych pojazdów.
Dziękujemy wszystkim 
uczestnikom, w tym dyrekcji 
Publicznego Salezjańskiego 
Liceum Ogólnokształcącego i 
jednostkom miejskim, za ak-
tywny udział w spotkaniu oraz 
konstruktywną wymianę zdań. 
Współpraca pomiędzy miesz-
kańcami a władzami dzielnicy 
jest kluczowa dla podejmowa-
nia decyzji, które odpowiadają 
na rzeczywiste potrzeby spo-
łeczności lokalnej.
Mamy nadzieję, że podobne 
spotkania będą miały miejsce 
w przyszłości, aby wspólnie 
podejmować ważne decyzje 
dla dobra naszej małej ojczy-
zny.
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